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Protokół Nr III/XXVII/09 

 z sesji  Rady Powiatu Wejherowskiego 

 z dnia 6 marca 2009r. 

 

Ad.1. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł na podstawie listy obecności  

(załącznik nr 1) stwierdził prawomocność posiedzenia i dokonał otwarcia obrad  

o godz. 10.00. Następnie powitał przybyłych gości (załącznik nr 2).  

 W dalszej kolejności Przewodniczący zapytał o uwagi do porządku obrad. 

Wicestarosta pan Grzegorz Gaszta poprosił o wprowadzenie w punkcie 13. Uchwały 

Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia do programu stypendialnego 

Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy stypendialne w województwie 

pomorskim w ramach Zintegrowanego Programu Rozwoju Regionalnego 2004 – 2006, 

Działanie 2.2 Poddziałanie 2.2.1, zatwierdzenia projektu „EURO-STYPENDIUM. 

Wsparcie młodzieży ponadgimnazjalnej Powiatu Wejherowskiego w dostępie do 

wykształcenia średniego w roku szkolnym 2008/2009”, regulaminu przyznawania i 

przekazywania osobom uprawnionym stypendium oraz wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o dofinansowanie projektu i zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych 

środków w formie weksla in blanco – druk nr 247/09.  

Innych zmian nie zaproponowano. W związku z tym radni jednogłośnie przyjęli 

niniejszy porządek obrad: 

 

1. Sprawy regulaminowo - organizacyjne: 

- otwarcie sesji, 

- stwierdzenie prawomocności obrad, 

- przedstawienie porządku obrad, 

- przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

- informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

2. Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami. 

3. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wstąpienia pana Zygmunta 

Tredera na miejsce radnego Kazimierza Grubby w związku z wygaśnięciem 

mandatu - druk nr 242/09. 

4. Złożenie ślubowania przez radnego. 

5. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu powiatu na 

2009r. - druk nr 241/09. 

6. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody na  zawarcie 

umowy o dofinansowanie Projektu "Remont - odnowa nawierzchni drogi 

powiatowej nr 1405G Szemud - Karczemki, odcinek Kamień-Kielno" oraz 

zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla in 

blanco - druk nr 243/09. 

7. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia zadań powiatu, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2009 - druk nr 240/09. 

8. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy Zespołu Szkół 

Specjalnych Nr 3 w Rumi – druk nr 235/09. 

9. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia Ośrodka 

Rewalidacyjno-Wychowawczego w Rumi – druk nr 236/09. 

10. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia Powiatowego 

Zespołu Placówek Szkolno – Rewalidacyjno - Wychowawczych w Rumi - druk nr 

237/09. 
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11. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia trzyletniej szkoły 

ponadgimnazjalnej - Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w Rumi - druk nr 

238/09. 

12. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały przyjmującej 

regulamin oraz zmianie regulaminu określającego zasady wynagradzania 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Powiat Wejherowski - druk nr 

244/09. 
13. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia do programu 

stypendialnego Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy 

stypendialne w województwie pomorskim w ramach  Zintegrowanego Programu 

Rozwoju Regionalnego 2004 – 2006, Działanie 2.2 Poddziałanie 2.2.1, 

zatwierdzenia projektu „EURO-STYPENDIUM. Wsparcie młodzieży 

ponadgimnazjalnej Powiatu Wejherowskiego w dostępie do wykształcenia 

średniego w roku szkolnym 2008/2009”, regulaminu przyznawania i 

przekazywania osobom uprawnionym stypendium oraz wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o dofinansowanie projektu i zabezpieczenia prawidłowego 

wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco – druk nr 247/09. 

14. Uchwała Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie delegowania radnych do 

składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na kadencję 2009-2011  – druk nr 

239/09. 

15. Dyskusja nad sprawozdaniem Zarządu z prac między sesjami. 

16. Interpelacje i zapytania radnych.  

17. Wnioski i oświadczenia radnych. 

18. Zamknięcie sesji.  

 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do protokołu 

z XXVI Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego III kadencji z dnia  

10 lutego 2009 roku. Uwag nie zgłoszono. W przeprowadzonym głosowaniu protokół 

przyjęto jednogłośnie.  

 

 

Przewodniczący przypomniał o konieczności terminowego składania 

oświadczeń majątkowych. 

 

Ad.2. 

Sprawozdanie Zarządu z prac między sesjami stanowi załącznik nr 3. 

Wicestarosta dodatkowo powiedział, że: 

- Powiat wejherowski ma kolejne dwie możliwości skorzystania z 

nadkonkraktacji ZPORR. Istnieje możliwość pozyskania dofinansowania 

remontu drogi Kamień – Kielno w kwocie 1.400.000 zł. Na dzisiejszej sesji 

będzie przyjmowana odpowiednia uchwała w tej sprawie. Ponadto powiat może 

uzyskać fundusze w kwocie 900.000 zł dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych. 

- W ubiegłym roku przeznaczyliśmy środki na urządzenie gabinetów 

matematycznych, fizycznych i chemicznych. Powiat podjął starania by 

realizować zajęcia w tych gabinetach w porozumieniu z Politechniką Gdańską. 

W związku z tym Wydział Edukacji przygotował wniosek do EFS o środki na 

realizację zajęć (800.000 zł). Obecnie oczekujemy na ocenę formalną i 

merytoryczną projektu.  
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- Zarząd Powiatu zamierza pozyskiwać środki z funduszy szwajcarskich. Są to 

środki, które mogą być przeznaczone na ekologię – alternatywne źródła energii 

przy szkołach i jednostkach pomocy społecznej. Istnieje możliwość uzyskania 

85% dofinansowania inwestycji. 

- Wicestarosta poinformował obecnych, że po odejściu pani Genowefy Małyszko 

na emeryturę, od dnia 2 marca br. dyrektorem Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Wejherowie jest pani Iwona Romanowska.  

 

Ad.3. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wstąpienia pana 

Zygmunta Tredera na miejsce radnego Kazimierza Grubby w związku z wygaśnięciem 

mandatu - druk nr 242/09 przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. 

Uwag nie zgłoszono więc Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Powiatu Wiesław Szczygieł poprosił radnego Zygmunta 

Tredera o złożenie ślubowania. Radny złożył ślubowanie o następującej treści: 

„Uroczyście ślubuję rzetelnie i sumiennie wykonywać obowiązki wobec Narodu 

Polskiego, strzec suwerenności i interesów Państwa Polskiego, czynić wszystko dla 

pomyślności Ojczyzny, wspólnoty samorządowej powiatu i dobra obywateli, 

przestrzegać Konstytucji i innych praw Rzeczypospolitej Polskiej. Ślubuję. Tak mi 

dopomóż Bóg” 

 

Ad.5. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany budżetu 

powiatu na 2008 rok – druk nr 241/09 przedstawiła pani Janina Szalska Skarbnik 

Powiatu. Ponadto Skarbnik przedstawiła autopoprawkę do niniejszego projektu 

uchwały: w załączniku nr 4 do uchwały, w pozycji 7 jako podmiot zaangażowany w 

realizację programu dopisano „Gmina Szemud” oraz w pozycji 10 dopisano „powiat 

wejherowski i 11 innych samorządów”. W załączniku nr 5, w pozycji 4 po słowach 

„Zarząd Dróg Wojewódzkich w Gdańsku”, w nawiasie dopisano słowo „beneficjent”. 

W związku z zabezpieczeniem w budżecie powiatu kwoty 200 tys. zł na 

potrzeby szpitala wejherowskiego, Wicestarosta poprosił dyrektora Szpitala 

Specjalistycznego w Wejherowie o przedstawienie planowanego zakresu prac 

remontowych w ramach środków przekazanych przez powiat. Dyrektor Andrzej 

Zieleniewski podziękował za wsparcie szpitala. Dzięki przekazanym środkom zostanie 

zakupiony sprzęt rehabilitacyjny za kwotę 70 tys. zł. Za pozostałe 130 tys. zł zostanie 

wyremontowany oddział chirurgii dziecięcej. Dyrektor dodał, że bardzo dziękuje 

paniom radnym Rady Powiatu za starania o przekazanie środków na sanitariaty 

oddziału ginekologiczno – położniczego. Zapewnił, że jeżeli będą dodatkowe środki to 

zostaną one przeznaczone na ten cel.  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów, Komisji Gospodarki, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska oraz Komisji Edukacji. 

Uwag nie zgłoszono więc Przewodniczący zarządził głosowanie, w którym 

uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 



 4 

Ad.6. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na  zawarcie umowy o dofinansowanie Projektu "Remont - odnowa nawierzchni drogi 

powiatowej nr 1405G Szemud - Karczemki, odcinek Kamień-Kielno" oraz 

zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco 

- druk nr 243/09 przedstawił pan Marek Panek Sekretarz Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Gospodarki, Rolnictwa i 

Ochrony Środowiska. 

Uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwała została 

przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad. 7.  
Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie określenia zadań 

powiatu, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w roku 2009 - druk nr 240/09 przedstawiła pani Iwona 

Romanowska dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Wejherowie. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów oraz Komisji Zdrowia, Polityki 

Społecznej i Prorodzinnej.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.8. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie zmiany nazwy 

Zespołu Szkół Specjalnych Nr 3 w Rumi – druk nr 235/09 przedstawił pan Grzegorz 

Gaszta Wicestarosta. Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Budżetu i Finansów.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zarządził przerwę. 

 

Ad.9. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia 

Ośrodka Rewalidacyjno-Wychowawczego w Rumi – druk nr 236/09 przedstawił pan 

Grzegorz Gaszta Wicestarosta. Powiedział, że w przerwie sesji odbyło się spotkanie 

członków Komisji Edukacji z przedstawicielami Rady Rodziców, Rady Pedagogicznej 

i Związków Zawodowych ZSS w Rumi. Wicestarosta jeszcze raz przypomniał, że w 

związku ze stale zmniejszającą się liczbą uczniów w ZSS nr 3 w Rumi konieczne było 

wprowadzenie zmian organizacyjnych. W związku z widocznym zapotrzebowaniem 

na ofertę Ośrodka Rewalidacyjno-Wychowawczego postanowiono utworzyć taką 

placówkę. Wicestarosta wyraził zadowolenie, że jest poparcie zarówno Rady 

Rodziców, Rady Pedagogicznej jak i Związków Zawodowych ZSS w Rumi dla tego 

przedsięwzięcia.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.10. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia 

Powiatowego Zespołu Placówek Szkolno – Rewalidacyjno - Wychowawczych w 

Rumi - druk nr 237/09 przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie 

 

Ad.11. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie utworzenia 

trzyletniej szkoły ponadgimnazjalnej - Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych w 

Rumi - druk nr 238/09 przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji.  

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.12. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego o zmianie uchwały 

przyjmującej regulamin oraz zmianie regulaminu określającego zasady wynagradzania 

nauczycieli w szkołach prowadzonych przez Powiat Wejherowski - druk nr 244/09 

przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. 

Przewodniczący poinformował, że niniejszy projekt uchwały uzyskał 

pozytywną opinię Komisji Edukacji. Uwag nie zgłoszono. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

 

Ad.13. 

 Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie przystąpienia do 

programu stypendialnego Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy 

stypendialne w województwie pomorskim w ramach  Zintegrowanego Programu 

Rozwoju Regionalnego 2004 – 2006, Działanie 2.2 Poddziałanie 2.2.1, zatwierdzenia 

projektu „EURO-STYPENDIUM. Wsparcie młodzieży ponadgimnazjalnej Powiatu 

Wejherowskiego w dostępie do wykształcenia średniego w roku szkolnym 

2008/2009”, regulaminu przyznawania i przekazywania osobom uprawnionym 

stypendium oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o dofinansowanie projektu i 

zabezpieczenia prawidłowego wydatkowania tych środków w formie weksla in blanco 

– druk nr 247/09 projekt przedstawił pan Grzegorz Gaszta Wicestarosta. Powiedział, 

że w związku z otrzymaniem informacji o możliwości dofinansowania konieczne było 

niezwłoczne podjęcie uchwały w powyższej sprawie. Dlatego też niniejszy projekt 

uchwały został wprowadzony do dzisiejszego porządku obrad. 

Pan G. Gaszta poprosił o wprowadzenie następującej autopoprawki: § 2 pkt 1 

błędnie wpisano ppkt c) od słowa „ w miastach(…).” W związku z tym ulega zmianie 

dalsza numeracja podpunktów: ppkt d) zmienia się w c) i rozpoczyna się od słów 

„pochodzą z rodzin…” i ppkt e) zmienia się w d).  

Uwag nie zgłoszono.   

Uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad.14. 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Wejherowskiego w sprawie delegowania 

radnych do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na kadencję 2009-2011 – druk 

nr 239/09 przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu. 

Radna Łucja Słowikowska, w imieniu klubu radnych PiS, do pracy w tej 

komisji zgłosiła kandydaturę pana Grzegorz Gaszty, który wyraził zgodę na udział w 

pracach komisji. Natomiast radny Romuald Głuszko, w imieniu klubu radnych PO, do 

pracy w tej komisji zgłosił radnego Zygmunta Tredera. Radny Z. Treder wyraził 

zgodę.  

Uchwała została przyjęta przy 1 głosie wstrzymującym. 

 

Ad.15. 

Radny Roman Knop poprosił o więcej informacji nt. spotkania w sprawie 

budowy tzw. trasy kaszubskiej. Pan Marek Panek Sekretarz powiedział, że na 

spotkaniu omawiano warianty przebiegu tej drogi. Jednakże nie udało się osiągnąć 

konsensusu w tej sprawie. Ostateczna decyzja dot. wyboru wariantu ma być podjęte do 

końca marca br. Ogólnie mówiąc wszyscy popierają powstanie tej drogi ale jest 

problem z wyborem wariantu jej przebiegu 

Następnie radny Roman Knop zapytał o spotkanie w sprawie uzgodnień z PKP 

dotyczących budowy połączenia drogowego Rumia – Reda. Sekretarz powiedział, że 

jest zgoda PKP na etapowanie tej inwestycji (3 etapy w ciągu 3 lat). Obecnie PKP 

opiniuje treść stosownego porozumienia. Radny Knop powiedział, że miał nadzieję, że 

spotkanie dotyczyło finansowania przez PKP przejść podziemnych. Zdaniem radnego 

kwestia wydania opinii przez PKP nt. budowy drogi jest irracjonalna, gdyż ta 

instytucja nie uczestniczy w kosztach inwestycji. Na to Sekretarz powiedział, że opinia 

PKP jest konieczna, gdyż droga ta zbliża się do torów. Pan Dariusz Kaczmarski 

etatowy członek Zarządu poprosił radnego Knopa o udział w następnych spotkaniach 

dot. tej sprawie, kolejne spotkanie ma odbyć się w Redzie. Pan Kaczmarski dodał, że 

Marszałek Mieczysław Struk zapewnił, że będzie czynił starania by kolej wybudowała 

w Redzie tunele łączące ul. Cegielnianą z drogą krajową nr 6 i ul. Gniewowską. Radny 

Knop zapytał, jakie środki na budowę tej drogi przekaże Miasto Reda. Sekretarz 

odpowiedział, że gmina Reda będzie na pewno (jest potwierdzenie władz miasta) 

współfinansowała te inwestycję, ale nie jest jeszcze nie wiadomo w jakiej wysokości 

w kolejnych latach.  

 

Ad.16. 

Radny Mirosław Odyniecki stwierdził, że po zimie jest bardzo zły stan 

techniczny drogi w m. Bolszewo – skrzyżowanie z drogą prowadzącą do Orla. 

Również przed m. Kostkowo jest podobna sytuacja. W związku z tym radny zapytał 

kiedy przewidziany jest tam remont nawierzchni. Dyrektor Zarządu Drogowego dla 

Powiatu Puckiego i Wejherowskiego powiedział, że w zasadzie już teraz przystępuje 

się do uzupełniania ubytków po zimie. Do te pory nie było to możliwe, gdyż był 

problem z pozyskaniem masy do wypełniania. Ponadto oba wspomniane odcinki są 

przewidziane do modernizacji.  

 

Następnie radny Mirosław Odyniecki stwierdził, że jest zażenowany tym, iż 

pani Genowefa Małyszko wieloletnia dyrektor PCPR w Wejherowie, która odeszła na 

emeryturę nie została pożegna na sesji Rada Powiatu. Na to Wicestarosta powiedział, 

że wraz z innymi przedstawicielami starostwa i Rady Powiatu był na pożegnaniu pani 

Małyszko. Dodał ponadto, że nie ma takiego zwyczaju, by żegnać odchodzących 
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dyrektorów jednostek na sesji. Tu radny Odyniecki przypomniał, że na sesji żegnano 

np. odchodzącego Komendanta Policji Cezarego Tatarczuka. Zdaniem Wicestarosty 

nie było żadnego nietaktu, gdyż pani Małyszko została pożegnana zarówno przez 

przedstawicieli Zarządu jak i Rady Powiatu.  

 

Radna Anna Dąbrowicz przypomniała, że na posiedzeniu Komisji Gospodarki, 

Rolnictwa i Ochrony Środowiska Sekretarz Powiatu zobowiązał się rozeznać temat 

tymczasowego poprawienia stanu drogi na trasie Nowy Dwór – Bieszkowice. W 

związku z tym zapytała, czy poczyniono w tym temacie jakieś kroki. Sekretarz 

odpowiedział, że przeprowadził rozmowę z Zarządem Dróg Wojewódzkich, w której 

otrzymał zapewnienie, że dziury w nawierzchnia tej drogi zostaną uzupełnione. 

  

Głos zabrał pan Dariusz Kaczmarski etatowy członek Zarządu, który 

powiedział, że obecnie odbywają się konsultacje społeczne nt. budowy OPAT. 

Poprosił, by wszyscy zainteresowani powstaniem tej drogi brali udział w 

konsultacjach. Na to radny Roman Knop po raz kolejny przypomniał, że powstanie 

OPAT jest bezwzględnie konieczne. Powiedział, że jest to droga krajowa i tak 

powinna być traktowana. Stwierdził, że zamiar zmiany kategorii drogi nr 6 na lokalną 

jest zupełnie irracjonalny, dlatego trzeba bardzo wyraźnie protestować przeciw takim 

zmianom. Również Przewodniczący Rady Powiatu zaapelował do wszystkich radnych 

o zastanowienie się, co można zrobić, by ta droga powstała. 

 

 

Ad.17. 

W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.  

 

Ad.18. 

Przewodniczący Rady pan Wiesław Szczygieł dokonał zamknięcia  

XXVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego. 

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności Radnych na XXVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

2. Lista zaproszonych gości na XXVII Sesji Rady Powiatu Wejherowskiego  

III kadencji. 

3. Sprawozdanie z prac Zarządu między sesjami. 

4. Autopoprawka do zmiany budżetu powiatu wejherowskiego na rok 2009 - druk 

241/09. 

 

 

       Posiedzeniu przewodniczył: 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

 

                  Wiesław Szczygieł 

Protokołowała: Hanna Bulman   


